006190  SPE-K31ZL型落地桌面两用三色一工位单轮转丝印机
[bookmark: _GoBack]006190  SPE-K31ZL floor ,desktop dual use three color one station single wheel screen printing machine
本机用于三色以内T恤或布艺类产品
1，网框可360度任意旋转
The Frame can rotate 360 degree
2，网框夹头均可根据承印物高度进行2厘米高度调整     
Printing head can be adjusted within 2cm(0.8inch).
3，台版可前后移动10厘米
The platen can move backwards or forwards within 10cm(4inch).
4，架子双用：可摆放地面坐着工作；也可放置在桌面站立工作；
Dual use rack: it can be placed on the ground ; It can also be placed on the desktop standing work;
5，架子高度可调，操作者根据工作习惯调整至最合适高度。
The height of the rack is adjustable, the operator according to the work habit to adjust the most appropriate height.
特别提示：本机通过夹头后部支撑板上安装的磁铁控制网版抬起，调整好支脚与铁板间距，使支撑板与主轴铁板保持平行，保持磁铁与架子铁板之间1-2毫米间距，防止磁铁直接与铁板直接接触而撞碎磁铁。
Special tips: the screen plate lift up is controlled by the magnet installed on the back of the  support plate , adjust the distance between the feet and the iron plate, so that the support plate and the main shaft iron plate can keep parallel, keep the magnet and shelf iron plate 1-2 mm distance, to prevent the magnet contact with the iron plate directly and broke the magnet.
    

006191 SPE-K31Z型桌面固定三色一工位单轮转丝印机
006191 SPE-K31Z desktop three color one station single wheel screen printing machine
本机用于三色以内T恤或布艺类产品
1，网框可360度任意旋转
The Frame can rotate 360 degree
2，网框夹头均可根据承印物高度进行2厘米高度调整     
Printing head can be adjusted within 2cm(0.8inch).
3，台版可前后移动10厘米
The platen can move backwards or forwards within 10cm(4inch).
4，本机需用自攻丝固定在桌面上使用。
The machine needs to be fixed on the desktop with self-tapping.
5，特别提示：本机通过夹头后部支撑板上安装的磁铁控制网版抬起，调整好支脚与铁板间距，使支撑板与主轴铁板保持平行，保持磁铁与架子铁板之间1-2毫米间距，防止磁铁直接与铁板直接接触而撞碎磁铁。
Special tips: the screen plate lift up is controlled by the magnet installed on the back of the  support plate , adjust the distance between the feet and the iron plate, so that the support plate and the main shaft iron plate can keep parallel, keep the magnet and shelf iron plate 1-2 mm distance, to prevent the magnet contact with the iron plate directly and broke the magnet.


